
Protokół nr 69/2024
z  posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki

Rady Miasta Płocka z dnia 20 marca 2024 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30
Posiedzenie zakończyło się o godz. 16.00 
Stan członków Komisji – 10
Obecnych – 9

Lista obecności członków Komisji Rady Miasta stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta Płocka z
    21 lutego 2024 roku.
3. Informacja na temat nagród przyznanych przez Prezydenta Miasta Płocka w zakresie kultury
    i sportu w 2023 roku i przyznanych stypendiów na 2024 rok (ich wysokość i rodzaje).
4. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących
      sprawach:

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024 -2050,
2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 rok,
3) odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1111),
4) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1112),
5) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy – Miasto Płock do partnerstwa oraz realizacji 

projektu konkursowego pn. INVOLVIM – „Wolontariat i wsparcie dla pracujących osób z 
zagranicy” (Informal and Voluntary Services for Work Based Immigrants) 
dofinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach 
programu Interreg Europa 2021-2027 (druk nr 1114),

6) wyrażenia zgody na realizację przez Gminę – Miasto Płock projektu pn.: „Kompleksowe 
wsparcie – daje oparcie” współfinansowanego w ramach Programu Fundusze 
Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 (druk nr 1126).

5. Sprawy różne.
6. Zakończenie posiedzenia.

Ad. pkt. 1

Przyjęcie porządku posiedzenia.

Pani  radna  Iwona  Krajewska, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Dzień Dobry, Witam Serdecznie Państwa na posiedzeniu komisji Kultury, Sportu i 
Turystyki Rady Miasta Płocka. Witam Serdecznie Państwa radnych, witam Pana skarbnika wraz 
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z Panią dyrektor, witam Pana wiceprezydenta, witam dyrektorów różnych wydziałów, witam 
również osoby, które za pośrednictwem internetu on-line uczestniczą w naszej komisji. Witam 
mieszkańców Płocka i  bardzo proszę Państwa radnych o potwierdzenie swojej  obecności  w 
systemie.  Mamy kworum możemy przechodzić  do  kolejnego punktu  dzisiejszego spotkania 
przyjęcia porządku obrad.”

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony porządek posiedzenia. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
9- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się, 
0- brak głosu.

Ad. pkt. 2

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji  Kultury, Sportu i  Turystyki Rady Miasta 
Płocka z 21 lutego 2024 roku.

Pani  radna Iwona  Krajewska,  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki, 
przedstawiła protokół z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki  Rady Miasta Płocka 
zamieszczony  wcześniej  w  programie  Esesja.  Następnie,  z  powodu  braku  uwag  ze  strony 
członków Komisji do przedmiotowego  protokołu, poddała  go pod  głosowanie.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. protokół.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 9 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 0- brak głosu.

Ad. pkt. 3

Informacja na temat nagród przyznanych przez Prezydenta Miasta Płocka w zakresie 
kultury i sportu w 2023 roku i przyznanych stypendiów na 2024 rok (ich wysokość i 
rodzaje).

Pani  radna  Iwona  Krajewska, Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Jest to informacja przygotowana przez Wydział Promocji i Sportu. Informacja jest 
dosyć zwięzła jak zawsze szczegółowa jest i kultura i sport w tej informacji. Tego materiału nie 
głosujemy ten materiał  jest  informacyjny.  Czy macie Państwo pytania? Nie widzę zgłoszeń 
przechodzimy  do  kolejnego  punktu.  Bardzo  dziękuje  za  zestawienie  wszystkich  nagród  i 
stypendiów i wysokości przyznanych komu i za co.”

Ad. pkt. 4

Opiniowanie  projektów  uchwał  na  najbliższą  sesję  Rady  Miasta  Płocka  w 
następujących  sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024 -2050.
2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 rok,
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W tej sprawie głos zabrał, Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka: „W przedstawionych 
uchwałach proponujemy  zwiększenie dochodów o 3 mln. 170 tys. zł w tym dochody bieżące rosną 
o 5 mln. 476 tys. zł a majątkowe maleją o  2 mln. 305 tys. zł. Zwiększamy wydatki o 9 mln. 501 
tys. zł, wydatki bieżące rosną o 7 mln. 129 tys. zł a wydatki majątkowe o 2 mln. 373 tys. zł. 
Największe jednostkowe zmiany to zwiększenie dochodów o 760 tys. zł z tytułu części rozwojowej 
subwencji ogólnej. Zwiększenie dochodów o 2 mln. 396 tys. zł z tytułu subwencji oświatowej. 
Zwiększenie dochodów z tytułu zwrotu udzielonych w 2023 roku dotacji o 1 mln. 335 tys. zł. 
Zwiększenie dochodów o 150 tys. zł z tytułu renty planistycznej. Zwiększenie dochodów o 320 tys. 
zł  z  tytułu  odsetek  bankowych,  zwiększenie  przychodów  z  tytułu  wprowadzenia  do  budżetu 
wolnych środków z roku 2023 w wysokości 1 mln. 194 tys. zł. Zwiększenie wydatków ze środków 
własnych i jednocześnie zmniejszenie wydatków ze środków obcych o 164 tys. zł  na modernizację 
Orlika przy Zespole Szkół nr 1 w związku ze zmianą harmonogramu wypłaty środków na jego 
modernizację. Zwiększanie wydatków na modernizację Orlika przy SP 23 o 1 mln. 230 tys. zł i 
jednocześnie  zwiększenie  dochodów  pozyskanego  z  mazowieckiego  instrumentu  wsparcia 
infrastruktury sportowej Mazowsze Dla Sportu na to zadanie o 227 tys. zł. Zwiększenie wydatków 
o 1 mln. 235 tys. zł na wzmocnienie bezpieczeństwa informacji i zapewnienie ciągłości działania 
systemów IT i jednocześnie zwiększenie dochodów pozyskanych w ramach programu funduszy 
europejskich na rozwój cyfrowy w wysokości 833 tys. zł. Kolejne to zwiększenie wydatków na 
pierwsze wyposażenie nowo wybudowanego budynku przy Urzędzie Stanu Cywilnego 120 tys. zł. 
Zwiększenie wydatków na budowę oświetlenia przy ulicy Jordanowskiej o 140 tys. zł. Zwiększenie 
wydatków o 300 tys. zł na opłaty za usługi wodne dla Wód Polskich. Zwiększenie wydatków o 120 
tys. zł na dotacje dla Politechniki na wyposażenie laboratoriów. Zwiększenie wydatków o 319 tys. zł 
na dotacje na prace konserwatorsko-restauratorskie przy zabytkach. Zwiększenie wydatków i to 
największe na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych i to dla wszystkich jednostek miejskich o 
3 mln. 156 tys. zł wynika to ze zwiększonej kwoty odpisu zgodnie z nowymi rozporządzeniami. 
Zwiększenie  przychodów z  nadwyżki  roku 2023 na  zadania  dotyczące  ochrony środowiska  w 
wysokości 2 mln. 109 tys. zł z przeznaczeniem ich na dotację na wymianę źródeł ciepła 250 tys. zł. 
Na nasadzenie zieleni 1 mln. 579 tys. zł, utrzymanie sieci kanalizacji deszczowej 115 tys. zł i 
konserwacja  i  pielęgnacja  zieleni  165  tys.  Zwiększenie  przychodów  z  nadwyżki  2023  roku 
dotyczącej  przeciwdziałania  alkoholizmowi  i  narkomanii  w wysokości  425 tys.  zł  jednocześnie 
zwiększenie wydatków na te działania w tej samej wysokości. Zwiększenie dochodów o 215 tys. zł 
z tytułu czynszów w ZBK-u i jednocześnie zwiększenie wydatków na zarządzanie nieruchomościami 
o tą samą kwotę. Zwiększenie dochodów o 142 tys. zł z tytułu odszkodowania od energii za 
zezwolenia na usunięcie drzew i jednocześnie zwiększenie wydatków na konserwację i pielęgnację 
zieleni  o tą samą kwotę. Zmniejszenie wydatków w 2023 roku na budowę żłobka przy ulicy 
Kossobudzkiego o 1 mln. 461 tys. zł i zmniejszenie dochodów z budżetu państwa o 800 tys. zł i  
jednocześnie  zwiększenie  wydatków  na  ten  sam cel  o  1  mln.  135  tys.  zł  oraz  zwiększenie 
dochodów z budżetu państwa o 753 tys. zł w roku 2025. Zwiększenie dochodów pozyskanych od 
marszałka województwa mazowieckiego na modernizację oświetlenia scenicznego w Pokisie o 200 
tys. zł i jednocześnie zwiększamy wydatki na ten cel o tę samą kwotę. Zmniejszenie wydatków na 
przebudowę  ulicy  Łukasiewicza  o  380  tys.  zł.  Zmniejszenie  wydatków  na  przebudowę  ulicy 
Batalionów Chłopskich o 199 tys. zł i zwiększenie wydatków o 150 tys. zł na naprawę dróg po 
zimie.  Zwiększenie  wydatków o  380  tys.  zł  na  przebudowę nawierzchni  jezdni  ulicy  Parcele. 
Zwiększenie  wydatków  o  334  tys.  zł  na  modernizację  budynku  Szkoły  Podstawowej  nr  6. 
Zwiększenie wydatków o 148 tys. zł na remont instalacji wodno-kanalizacyjnej w Zespole Szkół 
Budowlanych. Zmniejszenie wydatków w roku 2025 na rozbudowę żłobka przy ulicy Kleeberga o 
179 tys. zł i zwiększenie wydatków w roku 2025 na projektowanie pomieszczeń zaplecza w SP 23 o 
100 tys.  zł.  To największe zmiany powyżej  100 tys.  zł  jeśli  jakieś  pytania  to  postaramy się 
odpowiedzieć.”

Pan radny Marek Krysztofiak powiedział: „Panie skarbniku korzystając z jednej z ostatnich okazji 
chciałem się Pana spytać jak ostatecznie wyglądają koszty stadionu, czy już ten sąd polubowny się 
zakończył z firmą budującą stadion, czy jeszcze trwają przepychanki jeśli  tak to na jakim są 
etapie?”
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Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Trwa udowadnianie dodatkowych 
kosztów po stronie firmy budującej i z tego co rozmawiałem z prezydentem Zielińskim plan jest 
taki, że do końca marca powinno się to zakończyć.”

Pan  radny  Marek  Krysztofiak powiedział:  „To  znaczy  dodatkowe  koszty  ponadto  co 
zaplanowaliśmy w budżecie naszym?”

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Tu chodzi o udowodnienie tych 15 
mln.  zł  które  żeśmy  tam  wprowadzili.  Na  ten  moment  oczekujemy  od  nich  wyjaśnienia  i 
przedstawienia dodatkowych wydatków na te 15 mln. zł.”

Pan radny Marek Krysztofiak powiedział: „W ramach tych 15 mln. Zł zabezpieczonych rozumiem, 
czyli do końca marca powinniśmy wiedzieć. Dziękuję.”

Pani  radna  Iwona  Krajewska,  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała:  „Ja  chciałam  się  zapytać  te  zmniejszenie  kwot  dotyczących  remontu  ulicy 
Łukasiewicza, czy Batalionów Chłopskich jest związane z przeszacowaniem?”

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Tak to też wynika z waloryzacji i w 
tej chwili  te kwoty są w miarę uzgodnione i  o tyle jest mniej niż mieliśmy wprowadzone do 
budżetu.”

Pani  radna Iwona  Krajewska,  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Dziękuję rozumiem.”

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy - Miasto Płock na lata 2024-2050.
W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
 4 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 5- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 rok.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 4 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 5- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

3) odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1111),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 9 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

4) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1112),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
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 9 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

5) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy – Miasto Płock do partnerstwa oraz realizacji projektu 
konkursowego pn. INVOLVIM – „Wolontariat i wsparcie dla pracujących osób z zagranicy” (Informal 
and Voluntary Services for Work Based Immigrants) dofinansowanego ze środków Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach programu Interreg Europa 2021-2027 (druk nr 1114),

Pani radna Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Ja chciałam się dowiedzieć, bo tam również jest 
przewidziane wkład własny miasta na czym ma polegać to wsparcie dla emigrantów i chciałam się 
bliżej dowiedzieć jakie korzyści też będą wynikały dla miasta i na czym to polega?”

Pan Piotr Niesłuchowski Kierownik Referatu Strategii i Planowania powiedział: „Projekt ten jest 
związany  z  pozyskaniem środków z  mechanizmu Interreg  Europa  to  jest  projekt,  który  jest 
miękkim mechanizmem, czyli tak naprawdę my jako samorząd mamy pozyskać pewną wiedzę i 
nauczyć  się  podejmowania  określonych  działań,  które  będą  skuteczne  i  które  będą  służyły 
zwiększeniu naszego doświadczenia i działania w zakresie, który jest przewidziany w ramach tego 
projektu, czyli współpracy z przedsiębiorcami współpracy z pracodawcami, którzy są na naszym 
terenie. Zobrazowania jak wygląda w tym momencie ten obszar rynku pracy związany z osobami z 
zagranicy chcemy współpracować z Izbą Gospodarczą Regionu Płockiego. Tworzymy taką lokalną 
grupę  działania  w  której  będziemy  określali  w  jaki  sposób  identyfikować  określone  obszary 
wsparcia, które są możliwe dla osób, które tutaj pracują na naszym terenie. Sam projekt w tym 
wymiarze europejskim polega na współpracy z innymi miastami z Europy w których będziemy 
również  odbywać wizyty  zapoznawać się  ze  sposobem interwencji  jakie  podejmują  określone 
miasta, instytucje zlokalizowane na terenie Europy. Projekt jest projektem wdrażanym przede 
wszystkim przez lidera, czyli przez Ostrobotnie Południową z Finlandii. Podmioty które uczestniczą 
jako partnerzy tego projektu z innych części Europy już mieliśmy możliwość porozmawiania z nimi 
zapoznania się określenia celu realizacji tego projektu mają doświadczenie w wdrażaniu tego typu 
interwencji i działań. My jako miasto Płock chcemy się nauczyć, nauczyć naszych urzędników, 
nauczyć również naszych współpracowników i partnerów lokalnych w jakiś sposób identyfikować 
pewne  obszary  tematyczne  i  działać  wspólnie  na  rzecz  poprawy  warunków pracy  i  poprawy 
realizacji tych nie tylko i wyłącznie zarobkowych elementów z osobami, które do nas przyjeżdżają i 
pracują.  Jeżeli  chodzi  o  koszty,  które  tutaj  są  będą  dotyczyły  takich  miękkich  działań  będą 
związane  z  pokrywaniem  kosztów  organizacji  tej  współpracy  jakimiś  spotkaniami  wizytami 
studyjnymi i do Płocka przyjadą partnerzy i od nas też będziemy uczestniczyć w spotkaniach grup 
roboczych w miastach, które są wymienione w uchwale. Dziękuję.”

W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 5 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 4- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

6) wyrażenia zgody na realizację przez Gminę – Miasto Płock projektu pn.: „Kompleksowe wsparcie 
– daje oparcie” współfinansowanego w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Mazowsza 
2021-2027 (druk nr 1126).
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
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 2- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

Ad. pkt. 5

 Sprawy różne.

Pani  radna  Iwona  Krajewska,  Przewodnicząca  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedziała: „Chciałabym podziękować za te 5 lat pracy z wami mam nadzieję, że spotkamy 
się niedługo w takim samym bądź podobnym składzie. Dziękuje bardzo za pracę za współpracę 
za  pomoc pracownikom Biura  Obsługi  Rady Miasta  jak  również  za  współpracę dyrektorów, 
prezydentów, dyrektorów różnych wydziałów.”

Ad. pkt. 6

Pani radna Iwona Krajewska, Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta 
Płocka, zamknęła posiedzenie Komisji. 
Na  tym protokół  zakończono i  podpisano.

  Przewodnicząca
                                                                                    Komisji Kultury, Sportu i Turystyki

                                                                                                    
                 Iwona Krajewska

Protokołowała:

Elżbieta Rzepecka
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